
D66 vragen aangaande gesloten Jeugdzorg 
 
De laatste tijd is er nogal wat te doen over de gesloten jeugdzorg en heel begrijpelijk. In 2020 
verbleven rond de 2000 jongeren in een centrum voor gesloten jeugdzorg. Ook in Gelderland, 
bijvoorbeeld in Zetten en Harreveld, zijn dergelijke centra. De bedoeling is dat daar wordt behandeld en 
maar kort wordt verbleven. In de praktijk blijven kinderen/jongeren vaak te lang en komt behandeling 
traag op gang. Behandeling en opname is nodig omdat er gedragsproblemen en/of een trauma’s 
spelen. De gevolgen voor kinderen/jongeren die worden opgenomen zijn vaak verschrikkelijk, met 
name als zij bij de zorginstelling in een separeercel/isolatie belanden en/of behandeling uitblijft. Er zijn 
situaties dat mede door isolatie kinderen/jongeren suïcidaal worden. De gesloten jeugdzorg wordt wel 
afgebouwd. Er worden meer kleinschalige specialistische woonvormen gecreëerd, maar dat zijn er 
nog niet veel.  
 
De fractie van D66 heeft ten aanzien van de gesloten jeugdzorg de volgende vragen; 

1 Zijn er op dit moment kinderen/jongeren uit West Betuwe die in gesloten jeugdzorg zijn geplaatst? 
Zo ja hoeveel? 
2 Is bekend hoe vaak kinderen/jongeren uit West Betuwe sinds de gemeente verantwoordelijk is voor 
jeugdzorg in gesloten jeugdzorg zijn geplaatst? Zo ja, om hoeveel kinderen/jongeren gaat dit? Zo nee, 
waarom is dit niet bekend? 
3 Als er kinderen uit onze gemeente in de gesloten jeugdzorg worden opgenomen, wordt dan ook 
gebruik gemaakt van kleinschalige specialistische woonvormen? Kan de gemeente hier specifiek voor 
kiezen? 
4 Hoe houdt de gemeente zicht op de zorg voor en behandeling van kinderen/jongeren die in gesloten 
jeugdzorg zijn geplaatst? 

 


